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Trafikudvalget har i brev af 25. maj 2011 stillet mig følgende spørgsmål 1415
(TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet er stillet efter ønske 
fra Anne Baastrup (SF).

Spørgsmål nr. 1415:

"Ministeren bedes kommentere henvendelse af 23. maj 2011 fra Bent Gade,
Viby Sj. vedr. forbedring af pendlertrafikken på Sjælland, jf. TRU alm. del - bi-
lag 343"

Svar:

Jeg har tidligere orienteret Trafikudvalget om at IC4-togenes drift er ustabil. 
Det skaber selvfølgelig udfordringer for togdriften generelt. 

Den 18. maj 2011 fik jeg Finansudvalgets tilslutning til, at DSB kan forlænge le-
jen på et større antal af de dobbeltdækkervogne, som i dag kører i den sjælland-
ske regionaltrafik.

Lejen af de omtalte dobbeltdækkervogne skal sikre, at det akutte problem med 
mangel på materiel løses på en nem og hurtig måde, og endda med materiel, 
som er velfungerende og velafprøvet til gavn for de mange togpassagerer. 

Jeg henviser aktstykket af 18. maj 2011 om genleje af dobbeltdækkervogne for 
en nærmere beskrivelse af sagen.

Med venlig hilsen

Hans Chr. Schmidt
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